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§ 112 Resursfördelningsmodell för gymnasiet 

Dnr 2011-357-612 

Ärendebeskrivning 
Under tidsperioden 2011-2015 kommer elevantalet vid Bromangymnasiet att minska 
kraftigt. Mot bakgrund av elevminskningen har en extern genomlysning av 
Bromangymnasiets organisation och verksamhet genomförts av konsulter från PWC. 
Utredning var klar i januari 2011 och har presenterats för lärande och kulturnämnden 
och kommunstyrelsen. Vid sammanträde 10 februari 2011 beslutade lärande- och 
kulturnämnden att ge förvaltningschefen i uppdrag att utarbeta ett förslag till 
resursfördelningssystem för gymnasieutbildning utifrån de idéer som redovisades i 
PWCs rapport.   

En resursfördelningsmodell har nu arbetats fram. Huvudsyftet med att ta fram en ny 
resursfördelningsmodell är att hitta en ekonomistyrmodell som är hållbar, främjar 
effektiviteten, är rättvis i sin fördelning och är enkel att förstå. Förslaget till intern 
resursfördelningsmodell för Bromangymnasiet innebär att använda sig av en 
elevpengsbaserad modell utifrån lärartäthet inom respektive program och inriktning. 
Två viktiga faktorer i denna typ av modell är nivån på elevpengen och antalet elever.  

Ett beslut om storleken på elevpengen för varje program som finns på 
Bromangymnasiet bör fattas av lärande- och kulturnämnden senast i december 2011. 

Yrkande 
Gerd Olsson (S) föreslår att modellen utvärderas kontinuerligt. 

Propositionsordning 
Lärande- och kulturnämndens arbetsutskott godkänner ordförandes förslag till 
propositionsordning. 

Ordförande ställer proposition om bifall eller ej till Gerd Olssons förslag. Ordförande 
finner att arbetsutskottet bifaller förslaget. 
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Arbetsutskottets förslag 

Lärande- och kulturnämnden beslutar 

att anta den föreslagna resursfördelningsmodellen för gymnasiet 

att resursfördelningsmodellen tas i bruk från och med 1 januari 2012, samt 

att utvärdera resursfördelningsmodellen kontinuerligt och redovisa resultatet i 
samband med delårs- och årsbokslut. 

____ 

Yrkande 
Lars Berglund (V) yrkar på att förslaget återremitteras. 

Propositionsordning 
Lärande- och kulturnämnden godkänner ordförandes förslag till propositionsordning. 

Ordförande ställer proposition om ärendet ska återremitteras eller avgöras idag. 
Ordförande finner att ärendet ska avgöras idag.  

Lärande- och kulturnämnden beslutar 
att anta den föreslagna resursfördelningsmodellen för gymnasiet 

att resursfördelningsmodellen tas i bruk från och med 1 januari 2012, samt 

att utvärdera resursfördelningsmodellen kontinuerligt och redovisa resultatet i 
samband med delårs- och årsbokslut. 

____ 

Lars Berglund (V) och Siw Karlsson (S) reserverar sig mot beslutet och har lämnat en 
skriftlig reservation: Vi har som nämndsledamöter inte getts möjligheten att ta del av 
hela den utredning som ligger till grund för beslutet om ny resursfördelningsmodell för 
Bromangymnasiet. Vi har därmed inte heller getts möjlighet att, innan beslut, diskutera 
frågan i våra partigrupper. Därför yrkar vi på återremiss för att möjliggöra en 
demokratisk process inför beslutet om ny resursfördelningsmodell för 
Bromangymnasiet. 
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§ 113 Tillkommande ärende: Information om 
resursfördelningsmodell inom förskolan 

Dnr 2011-370-714 

Ärendebeskrivning 
Verksamhetschef Annika Gabrielsson och ekonom Lena Johansson informerar om 
varför en ny resursfördelningsmodell behövs och hur den nuvarande modellen ser ut. 
Nuvarande modell är administrativt krävande och fokus har hamnat på antalet 
omsorgstimmar. Modellen utgår till största delen från Skolverkets allmänna råd för 
förskolan. Via modellen fördelas resurser till förskolechefen för personal, 
kompetensutveckling samt övriga kostnader. Extra tilläggsresurser fördelas under året 
för barn i behov av särskilt stöd samt till tre förskoleenheter som har en stor andel 
barn med annat modersmål än svenska.  

Resursfördelningsmodellen är pengabaserad och uppdelad i två delar. En förskolas 
resurstilldelning består därmed till hälften av en peng multiplicerat med antalet 
inskrivna barn och till hälften av en peng multiplicerat med antalet omsorgstimmar. 
Vid mätning av antalet omsorgstimmar på varje enhet multipliceras antalet 
omsorgstimmar per åldersnivå med en faktor, vilket innebär att en omsorgstimme för 
en 1-åring är mer värd än en omsorgstimme för en 5-åring.  

Sofie Holmkvist, rådgivningskonsult på PWC, har utarbetat ett förslag till ny modell 
för resursfördelning inom förskolan, förslaget delas ut till nämndsledamöterna. Hon 
har i förslaget till ny modell försökt ta hänsyn till fördelarna med nuvarande modell. 
Principen med den tidigare modellen har bevarats det vill säga att varje barn bär med 
sig en påse pengar och för de yngre barnen är denna påse lite tyngre. Omsorgstiden 
spelar roll, men det är antalet barn som är grunden i modellen. Det hon försökt 
åstadkomma med förslaget till ny modell är framför allt en förenklad modell som ska 
upplevas som rättvis i sin fördelning. Konsekvensen med förslaget till ny modell är att 
omsorgstimmarna tas bort i modellen för resursfördelningen.  

En översyn behöver göras vad gäller ytterligare stöd utifrån socioekonomiska faktorer. 
En röd tråd mellan skolformerna bör finnas för att inte olika förutsättningar ska gälla 
för ett barn som är i förskolan än för ett barn som börjat förskoleklass. 

Beslut om ny resursfördelningsmodell för förskolan kommer att fattas i oktober 2011. 

Ordförande tackar för informationen. 

____ 
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§ 114 Kartläggning av den fysiska arbetsmiljön på 
kommunens samtliga förskolor 

Dnr 2011-328-026 

Ärendebeskrivning 
En kartläggning av personalens fysiska arbetsmiljö på kommunens samtliga förskolor 
genomfördes 2005. Under hösten 2010 har en uppföljning av kartläggningen gjorts av 
Margareta Sund, Företagssjukgymnast på Previa AB och Anna-Carin Abrahamsson, 
arbetsmiljöingenjör inom Hudiksvalls kommun. Beskrivningarna har sammanställts i 
en skriftlig rapport som även innehåller ett antal rekommendationer till förbättringar 
av förskolornas fysiska arbetsmiljö.  

Kartläggningen presenterades för arbetsutskottet 31 maj 2011, § 75. Arbetsutskottet 
beslutade att kartläggningen ska utgöra ett underlag för prioriteringar av 
arbetsmiljöåtgärder inom tilldelad investeringsram 2011 samt att den utgör ett underlag 
för begäran om investeringsmedel för 2012. 

Vid dagens sammanträde presenterar Margareta Sund och Anna-Carin Abrahamsson 
kartläggningen för lärande- och kulturnämnden. Uppföljningen gör det möjligt att 
både få en beskrivning av nuläget och samtidigt kunna göra jämförelser och beskriva 
hur den fysiska miljön har utvecklats på förskolorna under de senaste fem åren.  

T f förvaltningschef Lennart Backlund informerar om att förvaltningens lokalansvarige 
ska tillsammans med tekniska förvaltningen göra en sammanställning över lokalbrister 
inom förskolan och grundskolan. 

Ordförande tackar för informationen. 

____ 
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§ 115 Beslut om skolskjutsreglemente delegeras till 
lärande- och kulturnämnden  

Dnr 2011-326-623 

Ärendebeskrivning 
Kommunfullmäktige antog det nuvarande skolskjutsreglementet 5 maj 2008, § 60. Vid 
lärande- och kulturnämnden sammanträde 16 juni 2011, § 96, föreslog förvaltningen 
att beslut om skolskjutsreglementet ska fattas av lärande- och kulturnämnden i stället 
för av kommunfullmäktige. Lärande- och kulturnämnden beslutade att återremittera 
förslaget till lärande- och kulturförvaltningen. 

Vid dagens sammanträde redogör enhetschef Elisabeth Lindqvist för det reviderade 
förslaget som innebär att kommunfullmäktige delegerar till lärande- och 
kulturnämnden att besluta om ändringar och revideringar av det nuvarande 
skolskjutsreglementet. Skolskjutsreglementet ska vara ett levande dokument och ska 
ses över varje år. Kunskaper om skolskjuts finns inom lärande- och kulturnämnden 
och kommunen bör sträva efter att ha korta beslutsvägar. Nuvarande rutin då beslut 
om ändringar i skolskjutsreglementet fattas av kommunfullmäktige gör att ändringar 
tar lång tid.  

Arbetsutskottet har diskuterat förslaget och enades om att fortsätta diskussionen vid 
lärande- och kulturnämndens sammanträde. 

Yrkande 
Anna-Carin Keisu och Gerd Olsson (S) föreslår att förvaltningen får i uppdrag göra en 
översyn av det nuvarande skolskjutsreglementet och anpassa det till den nya skollagen. 

Lärande- och kulturnämnden beslutar 
att förvaltningen får i uppdrag att under hösten 2011 göra en översyn av det nuvarande 
skolskjutsreglementet och anpassa det till den nya skollagen, samt 

att översynen ska presenteras för lärande- och kulturnämnden i januari 2012. 

____ 
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§ 116 Skolskjuts vid val av annan skola än den anvisade 

Dnr 2011-369-623 

Ärendebeskrivning 
Förändringar i nya skollagen gör att skolskjuts blir en rättighet och kommunens beslut 
kan överklagas genom förvaltningsbesvär eller laglighetsprövning (friskola). 
Kommunen är skyldig att anordna kostnadsfri skolskjuts för elever i grundskolan, 
grundsärskolan och gymnasiesärskolan om sådan skjuts behövs med hänsyn till 
färdvägens längd, trafikförhållanden, elevens funktionsnedsättning eller någon annan 
särskild omständighet. Kommunen ska pröva dessa förutsättningar individuellt i varje 
enskilt fall men får sedan fritt organisera skolskjutsen som det är lämpligt utifrån 
exempelvis trafikförhållandena. 

Huvudregeln vid skolskjuts är att kommunen ska ordna kostnadsfri skolskjuts till och 
från den skola som kommunen har placerat eleven i. Kommunen kan vara skyldig att 
anordna skolskjuts även för elever som går i fristående skolor eller i en annan 
kommunal skola än den som kommunen skulle ha placerat eleven i. Detta gäller dock 
bara om skolskjutsen kan organiseras på ett sådant sätt att det inte skulle medföra 
organisatoriska eller ekonomiska svårigheter för kommunen att låta skolskjutsen ta 
med även dessa elever.  

När man bedömer om det skulle innebära en extra kostnad eller leda till 
organisatoriska svårigheter för kommunen ska man utgå från vilka åtaganden 
kommunen skulle ha haft om eleven gick i den skola som kommunen skulle ha 
placerat eleven i. Rätten till skolskjuts kan upphöra ju äldre eleven blir utifrån reglerna i 
skolskjutsreglementet. Förvaltningen föreslår att: 

• Elev som valt annan skola kan få åka i befintliga skjutsar under förutsättning att 
skolskjutsorganisationen inte behöver utökas. 

• De elever som är berättigade till ett busskort till anvisad skola får behålla det vid 
val av annan skola. 

Arbetsutskottet har diskuterat förslaget och enats om att fortsätta diskussionen vid 
lärande- och kulturnämndens sammanträde. Vid dagens sammanträde enas nämnden 
om att inget nämndsbeslut behövs utan förvaltningens skolskjutsansvarige får 
handlägga ärendena utifrån den nya skollagen. 

____ 
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§ 117 Delårsbokslut 

Dnr 2010-329-042 

Ärendebeskrivning 
Ekonom Bertil Westerberg och t f förvaltningschef Lennart Backlund redovisar det 
ekonomiska utfallet. Den budgetutfallsprognos som gjordes i början på juli redovisar 
ett underskott på 6,8 miljoner kronor. Utifrån de ekonomiska utfallen i juni och juli så 
har prognosen nu reviderats och sammantaget beräknas lärande- och kulturnämnden 
få ett underskott om 4,8 miljoner kronor vid årets slut. Lennart Backlund lämnar 
följande kommentarer om det ekonomiska utfallet:  

Förskola   +900 000 kronor 
Förskolan har högre kvantiteter än åtagandet. Det finns ett ökat behov av särskilda 
stödinsatser. Strukturella förändringar har genomförts i form av att två nya avdelningar 
har öppnats (Njutånger och Delsbo) samtidigt som tre avdelningar lagts i malpåse 
(Forsa, Delsbo och Iggesund). Den positiva prognosen beror på generell 
återhållsamhet i driftsbudgeten, färre barn än beräknat från egen kommun till enskilda 
förskolor samt att kostnadsposten pedagogisk omsorg tagits i anspråk i mycket 
begränsad omfattning. 

Grundskola  -6 200 000 kronor 
Möjligheterna att avvärja de ökade kostnaderna till friskolor är begränsade då eleverna 
kommer från olika skolor/grupper. Budgetanpassningar utifrån färre antal elever har 
därför inte kunnat fullföljas i de delar som avser personalbemanningen. Under 
höstterminen kommer dessutom ett ökat antal elever med behov av särskilda 
stödinsatser. 

Obligatorisk särskola  -1 100 000 kronor 
Skolskjutskostnader för elever till Ljusdals kommun visar underskott. Interkommunala 
ersättningar visar en positiv avvikelse. Behovet av stödinsatser för tillkommande elever 
är stort inför hösttermin. En negativ avvikelse prognostiseras. 

Gymnasieskola  -300 000 kronor 
Personalminskningar som en följd av minskat elevantal sker inför höstterminen 2011 
inom framförallt Estetiska programmet, Restaurang- och livsmedelsprogrammet och 
Introduktionsprogrammen. Underskottet motsvarar förväntat underskott för 
individuella valet på grund av större antal elever och grupper än budgeterat. 

Interkommunal ersättning gymnasieskola   -700 000 kronor 
Årets budget justerades utifrån fjolårets utfall och ny elevprognos. En tillkommande 
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elev med mycket stora behov som ska få sin utbildning på en specialinstitution bidrar 
till att ett förväntat positivt resultat förändrats till ett prognostiserat underskott. 

Elevernas rätt att fritt söka sin gymnasieutbildning över hela landet gör att 
elevunderlaget för beräkning av IKE stabiliseras först i början av september. 

Gymnasiesärskola +2 500 000 kronor 
Satsningen på en egen gymnasiesärskoleverksamhet visar sig återigen vara mycket 
lyckad. Detta gäller både kvalité och ekonomi. Fler elever än prognostiserat har valt 
den egna gymnasiesärskolan. Kostnaden per elev är hög varför detta sammantaget ger 
stort utslag i budgetavvikelsen. 

Vuxenutbildning  +100 000 kronor 
SFI underskott 1,2 miljoner kronor. Nya bestämmelser och ändring av 
huvudmannaskap innebär att intäkterna minskat kraftigt. Även målgruppernas 
utbildningsmässiga förutsättningar har försämrats. Inför 2012 krävs extra medel för att 
SFI-undervisningen ska kunna bibehålla samma kvalité som idag. 

Funktionshindrade  -200 000 kronor 
Nödvändig personalförstärkning för att kunna verkställa LSS-beslut (täcks av 
överskott inom Särskilt riktade åtgärder). 

Särskilt riktade åtgärder +200 000 kronor 
Volym sommarjobb överstiger budget. Finansiering möjliggörs inom ram genom 
återhållsamhet. Överskott inom HRC skall täcka underskott inom daglig verksamhet 
/funktionshindrade. 

Lennart Backlund redovisar även en bedömning av uppfyllelsen av de kvalitativa 
åtagandena. 

Arbetsutskottets förslag 

Lärande- och kulturnämnden beslutar 

att anta årsprognosen för delåret 2011. 

____ 

Lärande- och kulturnämnden beslutar 
enligt arbetsutskottets förslag. 
____ 
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§ 118 Interkommunal ersättning gymnasiet 

Dnr 2011-363-605 

Ärendebeskrivning 

Prislista för elever inom Hälsingland 
Prislistan som avser elever inom Hälsingland följer det samverkansavtal som upprättas, 
riksprislistan minus 6%. Prislistan är enhetlig för hela landskapet. 

Prislista för elever utanför Hälsingland 
Kostnaderna har beräknats utifrån budget för planeringsperioden som i detta fall är 
2011.  

Kod Studieväg Belopp helår

BA Bygg- och anläggningsprogrammet 97 266

EE El- och energiprogrammet 102 690

EK Ekonomiprogrammet 64 684

ES Estetiska programmet, exkl inriktning musik 77 182

ESMUS Estetiska programmet, inriktning musik 93 324

FT Fordons- och transportprogrammet exkl inriktning 
transport 

115 042

HA Handels- och administrationsprogrammet 63 449

HT Hotell- och turismprogrammet 63 449

IN Industritekniska programmet 118 107

NA Naturvetenskapsprogrammet 72 526

RL Restaurang- och livsmedelsprogrammet 94 654

SA Samhällsvetenskapsprogrammet 64 684

TE Teknikprogrammet 69 605

VF VVS- och fastighetsprogrammet 105 465

VO Vård- och omsorgsprogrammet 63 655
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För elever på Introduktionsprogram bestäms bidragsbeloppet efter dialog i varje 
enskilt fall. 

I de fall där det är aktuellt med tilläggsbelopp bör lärande- och kulturnämnden 
delegera besluten till gymnasiechefen.  

Arbetsutskottets förslag 

Lärande- och kulturnämnden beslutar 

att ovanstående förslag till belopp för interkommunal ersättning för gymnasiet ska 
gälla för perioden 1 juli till och med 31 december 2011, samt 

att delegera till gymnasiechefen att fatta beslut om tilläggsbelopp 

____ 

Lärande- och kulturnämnden beslutar 
enligt arbetsutskottets förslag. 
____ 
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§ 119 Frågestund 

Ärendebeskrivning 

Svar på fråga om Bregott från frågestund 16 juni 2011 
Vid lärande- och kulturnämndens sammanträde 16 juni 2011 ställde Lone Klitten (MP) 
en fråga om varför beslutet om att servera Bregott (matfettsblandning) i kommunens 
skolor inte har förverkligats. Vid dagens sammanträde deltar kommunens kostchef 
Katarina Niemi. Kostchefen har informerat alla skolor om att de ska erbjuda eleverna 
en matfettsblandning.  

Fråga  
Vid lärande- och kulturnämndens sammanträde 16 juni 2011 framförde Lars Berglund 
(V) önskemål om att förskollärare som arbetar i förskoleklass och fritidshem bjuds in 
till ett nämndssammanträde under hösten 2011 så de får berätta om sitt arbete och om 
samarbetet med grundskolan. Vid dagens sammanträde undrar Anna-Carin Keisu (S) 
när de kommer och besöker nämnden. Nämndssekreterare Carina Nylander svarar att 
rektor Marianne Andersson och två förskollärare från Sandvalla och Edsta skola 
kommer och informerar nämnden den 21 oktober 2011.  

____ 
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§ 120 Kostnadsfria och näringsriktiga skolmåltider 

Ärendebeskrivning 
Kostchef Katarina Niemi informerar om att regleringen av rätten till kostnadsfria 
skolmåltider för elever i det obligatoriska skolväsendet kompletteras med ett krav på 
att måltiderna ska vara näringsriktiga. För att Skolinspektionen ska anse att lagens krav 
på kostnadsfria och näringsriktiga skolmåltider fordras följande: 

• Eleverna erbjuds utan kostnad skolmåltid varje skoldag. 

• Huvudmannen har system för att kontinuerligt säkerställa att de skolmåltider som 
serveras är näringsriktiga. 

• Huvudmannen kan visa resultat från sin systematiska uppföljning för de senaste 
sex månaderna som innebär att de skolmåltider som serverats levt upp till de 
svenska näringsrekommendationerna. 

Något som måste klarläggas är vem som ska räknas som huvudman i detta 
sammanhang, lärande- och kulturnämnden eller omsorgsnämnden. Kostchefen som 
har ett övergripande ansvar för skolmåltiderna är anställd av omsorgsnämnden. 

Ordförande tackar för informationen. 

____ 
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§ 121 Yttrande över medborgarförslag om att flytta statyn 
av August Palm och döpa om Folkets Hus 

Dnr 2011-306-035 

Ärendebeskrivning 
Kjell-Olof Hofsberger har lämnat ett medborgarförslag till kommunfullmäktige där 
han föreslår att statyn av August Palm ska flyttas och att Folkets Hus ska döpas om.  

Lärande- och kulturnämnden ska lämna ett yttrande till kommunstyrelsen. 

Yttrande 
En översyn pågår när det gäller Folkets Hus. Det innebär bland annat att 
kulturavdelningen fick i uppdrag av kommunledningen att lämna förslag kring Folkets 
Hus framtid utifrån genomförda möten med fokusgrupper. Kulturavdelningen 
redovisade rapporten den 9 juni 2011 och kommunstyrelsen tog några delbeslut.  

Kjell-Olof Hofsbergers förslag får ingå i den fortsatta utredningen och 
kommunstyrelsen tar upp frågan om framtidens Folkets Hus i Hudiksvall på nytt 8 
september 2011. 

Arbetsutskottets förslag 

Lärande- och kulturnämnden beslutar 

att föreslå kommunstyrelsen besluta att medborgarförslaget därmed är besvarat. 

____ 

Lärande- och kulturnämnden beslutar 
enligt arbetsutskottets förslag. 

____ 
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§ 122 Yttrande över motion om att fler platser till 
feriearbeten bereds under 2011 samt att lönerna ska 
vara avtalsenliga 

Dnr 2011-296-008 

Ärendebeskrivning 
Susanne Östh, socialdemokraterna, har lämnat in en motion till kommunfullmäktige. I 
motionen föreslår Susanne Östh:  

• Att fler platser till feriearbeten bereds under 2011. 

• Att lönerna för feriearbete skall vara avtalsenliga.  

• Att inkomsten inte avräknas från normen i försörjningsstödet. 

Lärande- och kulturnämnden har fått i uppdrag att lämna ett yttrande till 
kommunstyrelsen när det gäller första och andra punkten. Social- och fritidsnämnden 
har fått i uppdrag att lämna ett yttrande till kommunstyrelsen när det gäller förslaget att 
inkomsten inte avräknas från normen i försörjningsstödet. 

Yttrande 
Centrum för utveckling och lärande, Cul, är Hudiksvalls kommuns anordnare av 
sommarpraktik 2011 och har efter budgetanpassning avsatt 1 800 000 kronor för 
sommarpraktik och internationell sommarpraktik 2011. Lärande- och kulturnämnden 
fattade den 15 april 2011, § 74, beslut om att de ungdomar som sökt sommarpraktik 
inom Hudiksvalls kommun och som uppfyller kriterierna ska erbjudas plats under 
sommaren 2011. Utökningen skall finansieras inom redan beslutad budgetram vilket 
innebär att cirka 100 000 kronor skall täckas av medel för övriga 
arbetsmarknadsinsatser.  

I år har 269 ungdomar sökt sommarpraktik och uppfyller fastställda kriterier. Alla har 
erbjudits plats. Utöver dessa har 78 ungdomar fått internationell sommarpraktik.  

Lönen för 2011 har fastställts genom samverkan med Lärarförbundet, SKTF samt 
Kommunal där en prioritering skett att bibehålla samma lönenivå som 2010 till förmån 
för att ett så högt antal ungdomar som möjligt skall erbjudas plats.  
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Arbetsutskottets förslag 

Lärande- och kulturnämnden beslutar 

att föreslå kommunstyrelsen bifalla förslaget att fler platser till feriearbeten bereds 
under 2011 

att föreslå kommunstyrelsen att förslaget om att lönerna för feriearbete skall vara 
avtalsenliga därmed är besvarat. 

____ 

Lärande- och kulturnämnden beslutar 
enligt arbetsutskottets förslag. 

____ 
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§ 123 Meddelanden 

Meddelas lärande- och kulturnämnden och läggs till handlingarna: 

 Dnr 

1. Från Kommunfullmäktige: 2010-329-042 
Protokollsutdrag 2011-05-30 § 100, 
Fastställande av ny investeringsplan för 2011 

2. Från Kommunfullmäktige: 
Protokollsutdrag 2011-05-30 § 108, 2010-475-035 
Medborgarförslag om teaterlager 

3. Från Kommunstyrelsen: 2011-355-802 
Protokollsutdrag 2011-06-09 § 159, 
Framtidens Folkets Hus i Hudiksvall 

4. Från Kommunstyrelsen: 2011-187-100 
Protokollsutdrag 2011-06-09 § 171, 
Tillfälligt utökad ersättning för lärande- och 
kulturnämndens ordförande 

5. Från Kommunfullmäktige: 2010-597-012 
Protokollsutdrag 2011-05-30 § 107, 
Kommunstyrelsens och övriga nämnders 
generella åtaganden 2011 

6. Från Kommunstyrelsens allmänna utskott: 
Protokollsutdrag 2011-06-21 § 119, 
Rekrytering av chef för lärande- och 
kulturförvaltningen 

7. Från Kommunfullmäktige: 
Protokollsutdrag 2011-06-20 § 117, 
Budgetdirektiv och ekonomiska ramar för budgetåren  
2012-2015 samt skattesats för år 2012 

8. Från Kommunfullmäktige: 2011-143-008 
Protokollsutdrag 2011-06-20 § 129, 
Motion om att utreda möjligheten att avgiftsbefria 
Hudiksvalls kulturskola 
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9. Från Kommunfullmäktige: 
Protokollsutdrag 2011-06-20 § 130, 
Avgiftsbefria resor med kollektivtrafik för gymnasieungdomar. 

10. Till Skolinspektionen: 2011-004-615 
Redogörelse för åtgärder inom svenskundervisning för  
invandrare, Sfi, med anledning av Skolinspektionens  
beslut. 

____ 
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§ 124 Delegeringsbeslut 

Ärendebeskrivning 
Lärande- och kulturnämnden har beslutat att delegera rätten att besluta i ärenden till 
förvaltningschefen samt ordförande, enligt fastställd delegeringsordning. 
Förvaltningschefen har vidaredelegerat beslutanderätten i vissa ärenden till 
verksamhetschefer och enhetschefer som i sin tur har vidaredelegerat rätten att besluta 
i vissa ärenden. Dessa beslut rapporteras enligt särskild delegeringsblankett till lärande- 
och kulturnämnden. Redovisningen innebär inte att nämnden får ompröva eller 
fastställa besluten. Däremot kan nämnden återkalla beslutanderätt. 

• Beviljad utökad tid inom förskoleverksamhet, 155-158 

• Beslut om anpassad studiegång, 159 

• Utdelning ur Hudiksvalls kommuns grundskolestiftelse, 160 

• Beslut om statsbidrag inom Cul:s verksamhetsområde, 161-162 

• Beslut om attesträtt, 163-166 

Lärande- och kulturnämnden godkänner redovisningen av fattade delegeringsbeslut 
155-166. Nämnden har möjlighet att vid behov få information om återrapporterade 
beslut.  

____ 
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§ 125 Förvaltningen informerar 

Ärendebeskrivning 
T f förvaltningschef Lennart Backlund informerar bland annat om följande: 

Planeringsdagar 
Lärande- och kulturnämndens planeringsdagar är 22-23 september på Svanbacken. 
Lärande- och kulturnämnden har sitt ordinarie nämndssammanträde torsdag 22 
september klockan 9-12 och efter lunch börjar planeringsdagarna och fortsätter fredag 
23 september. På grund av det ekonomiska läget är det inte bokat någon övernattning. 

Ny förvaltningschef 
Lärande- och kulturförvaltningens nya förvaltningschef Ingela Rauhala börjar sitt 
arbete den 10 oktober 2011. Lennart Backlund kommer att gå parallellt med Ingela 
Rauhala under en introduktionsperiod. 

Nya ekonomer 
Två nya ekonomer har anställts av ekonomikontoret och det är Jennie Svensk och 
Samir Filipovic.  

Lärares arbetstid 
I juni 2011 kom domen från Arbetsdomstolen om det första målet om lärares 
arbetstid. Tvisten har stått mellan Sollentuna kommun och Lärarnas Riksförbund 
respektive Lärarförbundet. Målet handlar om kommunen har brutit mot avtalet HÖK 
07 eller inte när andelen undervisning skulle öka läsåret 2008/2009 jämfört med 
föregående år. I den aktuella grundskolan förväntades lärare i genomsnitt undervisa 
cirka 19,5 timmar per vecka. Lärarförbundet och Lärarnas Riksförbund (LR) ansåg att 
detta var ett brott mot kollektivavtalet. SKL företrädde kommunen och de hänvisade 
till att regleringen av undervisningstiden upphörde år 2000. SKL hävdade att en 
höjning av undervisningstiden ligger inom ramen för arbetsgivarens rätt att leda och 
fördela arbetet inom lärarens reglerade arbetstid. Arbetsdomstolens dom innebär att 
Sollentuna kommun inte brutit mot avtalet HÖK 07 när undervisningstiden ökat för 
kommunens lärare. Domstolen slog fast att arbetsgivaren har rätt att leda och fördela 
arbetet inom den reglerade arbetstiden. Lärarförbundet och Lärarnas Riksförbund har 
stämt flera andra kommuner och parterna ser domen som vägledande även i de fallen. 
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Beslut från Förvaltningsrätten 
En vårdnadshavare har hos Förvaltningsrätten i Falun begärt laglighetsprövning när 
det gäller en placering av elev inom gymnasiesärskolan i Hudiksvall. Förvaltningsrätten 
har avslagit vårdnadshavarens begäran om prövning. 

Resursfördelningsmodell grundskolan 
En översyn ska göras av grundskolornas SALSA tilldelning inför kommande år. Det 
resursfördelningssystem som används idag för grundskolan bygger på tre delar: En 
bas, en förstärkningsresurs och särskilt stöd. Förstärkningsresursen innehåller samma 
faktorer som Skolverket tillämpar i sin SALSA-modell det vill säga social struktur, 
andel pojkar, andel invandrare samt enhetens storlek. I den fördelningsmodell som 
förvaltningen tillämpar sedan 2010 är detta styrande för 30% av resurserna. Några av 
grundskolorna har svårt att få budgeten i balans med den nuvarande 
resursfördelningsmodellen. 

Omstrukturering av skolverksamhet 
Lärande- och kulturnämnden beslutade i juni 2011 att Läroverket ska byggas om och 
rymma bland annat grundskola och kulturskola samt att Centrum för utveckling och 
lärande och delar av gymnasiesärskolan ska lokaliseras till Bromangymnasiet. 
Förvaltningen behöver få ett tydligt uppdrag från nämnden om hur vi ska arbeta vidare 
utifrån beslutet och med konsekvenserna av beslutet.  

____ 
 


